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SKOLEBESTYRELSESMØDE - referat 

Dato:  Torsdag den 17. juni 2021 kl. 17:00-19:00 

Deltagere: Steen Fisker Hansted Olsen, Anne-Marie Slaikjer-Kongaa, Troels Schmidt Thi-

nesen, Rikke Krüger Jensen, Berit Lundø, Margit Just, Olav Øfverlind Pedersen, 

Kim Frank Petersen, Søren Ørgård Hansen, Pia Orloff Schmidt, Tabita Bülow 

Kyster og Morten Bonde. 

  Elevrådsrepræsentanter: Martha Dollerup Larsen 5.A, Oskar Strunge 8.B 

Afbud fra:  Martha Dollerup Larsen 5.A, Oskar Strunge 8.B 

Referent: Tabita Bülow Kyster 

 
Referat: 

1. Godkendelse af referat Godkendt 

2. Nyt fra elevrådet Intet 

3. Status fra skolen  
- Covid 19  
- Renovering 
- Nye aftaler om håndte-

ring af faglige udfor-
dringer i grundskolen 

- Dejligt for alle, at der er kommet flere lempelser. 

Der er dog nogle sundhedsfaglige retningslinjer, 

som vi tage hensyn til. Blandt andet derfor laver vi 

ikke for meget om, og holder stadigvæk fast i noget 

og lemper for andet. Dette bl.a. også for at skabe 

mindst mulig forvirring. 

Det er dejligt at se forældre til fysiske møder igen. 

- Renoveringsplanen er nu godkendt i Byrådet og er 

nu sendt i udbud. Der er frist i august måned. Her-

efter pågår næste fase med udvælgelse af arkitekt, 

m.fl. 

- Der er indgået politisk aftale om større frihedsgra-

der i grundskolen i kommende skoleår. Vi afventer 

bekendtgørelsen og har derfor ikke arbejdet med 

eventuelle ændringer endnu. 

4. Gennemgang årshjul  
(bilag vedhæftet) 

Vi ændrer ikke i den, men kører med den fra sidst, da den 

endnu ikke har været gennemført pga. COVID-19. 

5. APV  Arbejdstilsynet har meldt sin ankomst indenfor det næste 

år. Sikkerheds-gruppen har gjort klar til det. 

 Fagfordelingsproces 
- Timefordelingsplan 
- Skemaer 
- Lokalefordeling  
- Ringetider 

Fagfordelingen er på plads, og skemaer er snart klar til 

uddeling. Vi forventer at melde ud til elever og forældre i 

midten af uge 25. 

Der er i år bl.a. arbejdet med elevernes ønske om enkelte 

længere frikvarterer i løbet af dagen. Der har været en 

proces med medarbejderne, men beslutningen er blevet, 

at vi bevarer de nuværende ringetider. Dog bliver der ar-

bejdet med fagligt indhold, imens de spiser madpakker i 

timen op til spisefrikvarteret. Det vil give dem ét frikvarter 

om dagen på 30 min. 

 

- Da vi har fået flere lokaler, nu hvor pavillonerne er kom-

met, flytter 9. årg. næste skoleår derover. 

Mellemrummet flytter også i pavillonen. 

Der vil være et lokale ledigt i Klynge D til MOT, holddeling, 

gruppearbejde og evt. test. 
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Vi laver desuden et ekstra Billedkunstlokale i SFO´ens lo-

kaler. 

6. Professionel kapital Da det eksterne firma, der har stået for undersøgelsen, 

har lavet en kodningsfejl er processen udsat og vil blive 

gennemført i efteråret. 

7. Bestyrelsesposten Kommer inden sommerferien. 

8. Siden sidst: 

Ledelse 

Medarbejdere 

SFO 

Skolebestyrelse 

-Vi har ansat Frederikke Vindeløv og Morten Flye fra 1. 

august. 

Vi fik ikke ansat en fysiklærer, men har løst det på anden 

vis. 

 

-Der var ingen kommentarer til seneste høringssvar om-

kring ferieplanen. 

 

-Det er rart at alle er her nu. Der er god stemning, men 

også bekymring for 3. bølge, da eleverne jo ikke er vacci-

neret. 

 

-Minifritten flytter over i Frittens lokaler, så de kan blive én 

årgang.  

2. årgang flytter i Ø-fritten de sidste dage i SFO-tiden. 

1., 2. og 3. årg. er i Ø-fritten i sommerferien. 

Forældre gode til at støtte op omkring SFO´en og de akti-

viteter, der har været planlagt. 

 

-Steen og Anne Marie refererede fra fællesmøde mellem 

skolebestyrelserne på tværs af folkeskolerne i Middelfart 

Kommune 

-Nogen har mødt frustration ifht. Komme/gå-modulet. Pia 

tager det med videre. 

-Skolebestyrelsen er blevet spurgt, om de vil bakke op om 

en valgdebat på Vestre Skole i forbindelse med Kommu-

nalvalget. Steen melder tilbage, at det er ok fra Lillebælt-

skolen. 

 

9. Eventuelt Informationsmøde omkring Direktionens budgetprioritering 

2022-2025 d. 26/8 kl. 18-19 for næsteformand og for-

mand. 

 

Skolestartskampagne efter sommerferien for at have fokus 

på trafiksikkerhed i forbindelse med skolestart.  

 

Tak for i år 

10. Punkter til kommende mø-

der 

 

Køleskabe i klasserne 

Skolebestyrelsens arbejde 

Skole/hjemsamarbejde – princip  

Ordblindeprincip  

Kommunikation fra forældre 

Post-corona projekt (efter sommerferien) 

 

Venlig hilsen 

Steen Olsen & Morten Bonde 

 


